
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 548 

 

На 17 юни 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно определяне размера на 

възнаграждението за извършване на компютърна обработка в ИП 

към ОИК. 

   Докладва: Емил Войнов 

2. Доклади по административни преписки. 

   Доквадват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Цветозар Томов, Севинч Солакова, Цветанка  

   Георгиева, Любомир Георгиев, Георги Баханов, 

   Красимир Ципов, Елка Стоянова. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали.  

  Докладват:: Цветанка Георгиева, Елка Стоянова. 

4.  Проект на решение относно промяна в състава на ОИК. 

   Докладва: Йорданка Ганчева. 

5. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

  Докладчици: Цветанка Георгиева, Силвия  

   Стойчева, Любомир Георгиев. 

6. Медийни пакети. 

Докладчик: Димитър Димитров. 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Емил Войнов, Севинч Солакова, Георги Баханов, Елка Стоянова, 
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Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов. 

ОТСЪСТВАТ: Росица Матева, Гергана Стоянова и Ерхан 

Чаушев. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия. 

 

*    *    * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Осем членове сме в залата – имаме кворум.  

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Росица 

Матева, Гергана Стоянова и Ерхан Чаушев. 

Колегите Йорданка Ганчева и Любомир Георгиев ме 

информираха, че малко ще закъснеят за заседанието. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред:  

1. Проект на решение относно определяне размера на 

възнаграждението за извършване на компютърна обработка в ИП 

към ОИК за изборите на 23 юни 2024 г. Докладчик: Емил Войнов 

2. Доклади по административни преписки. Докладчици: Емил 

Войнов, Димитър Димитров, Цветозар Томов, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева, Любомир Георгиев, Камелия Нейкова, Георги 

Баханов и Красимир Ципов. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. Докладчици: Цветанка 

Георгиева, Елка Стоянова. 

4. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК. 

Докладчик: Йорданка Ганчева. 

5. Искане за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

Докладчици: Цветанка Георгиева, Силвия Стойчева, Любомир 

Георгиев. 

6. Медийни пакети. Докладчик: Димитър Димитров. 
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Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Госпожо Стоянова? 

ЕЛКА СТОЯНОВА: В „Доклади по дела, жалби и сигнали“. 

Колеги, ако няма други предложения, моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма.  

 

Преминаваме към точка първа: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОПРЕДЕЛЯНЕ 

РАЗМЕРА НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЕТО ЗА ИЗВЪРШВАНЕ НА 

КОМПЮТЪРНА ОБРАБОТКА В ИП КЪМ ОИК. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам ви 

проект на решение относно определяне размера на 

възнаграждението за извършване на компютърна обработка в 

изчислителния пункт към ОИК за новите и частични избори на 

23 юни 2024 г. Решението е на основание чл. 456 от Изборния 

кодекс и т. 5.2. на Договор № 3 от 29 февруари 2024 г. между 

Централната избирателна комисия и „Информационно обслужване“ 

АД.  

В точка първа от решението са определени възнагражденията 

за обработка във всеки изчислителен пункт към ОИК, съобразно 

цените в Приложение № 1 към договора, а в точка втора са 

възнагражденията при евентуален втори тур, които съгласно 

договора са намалени с 20%.  

В решението е упоменато, че възнаграждението при 

произвеждане на нови избори е за сметка на държавния бюджет, а 

при произвеждане на частични избори, за сметка на общинския 

бюджет. 
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Предлагам, ако няма забележки, да приемем така 

предложения проект на решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

Решението е № 3483-МИ/17.06.2024 г. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам да изпратим с писмо 

решението на кметовете на общини, с копие до „Информационно 

обслужване“ АД, с което да им напомним, че възнаграждението се 

дължи само при извършване на компютърна обработка в 

изчислителния пункт към ОИК. Проектът за писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов), против – няма.  

 

Преминаваме към точка втора:  

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моята папка има писмо 

до министъра на правосъдието, с което изпращаме данните от 

изборите. На тях то им е необходимо, за да определят партиите и 

коалициите, които имат право на субсидия. 

Внимателно съм описал всички числа от това, което е на 

нашата страница, но ще ги проверя още веднъж. Иначе както 
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основанията, така и тяхното писмо от 12 юни 2024 г., отговарят на 

това, което е фактически случило се.  

Предлагам да одобрим това писмо и да го изпратим на 

Министерството на правосъдието. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов), против – няма.  

Господин Томов, заповядайте в „Доклади по 

административни преписки“. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1351/11.06.2024 г., от господин П. В 

писмото си той ни информира за допусната техническа грешка в 

секция № 103 – Мюнхен 3, извън страната.  

Подготвил съм отговор до господин           П., който е качен 

във вътрешна мрежа с проектен № 10618.  

Моля ви да го погледнете и ако го одобрявате да го 

гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

вх. № ЦИК-МИ-11-326/2 от 8 юни 2024 г. Това са допълнителни 

материали, които сме получили от ОИК – Червен бряг, във връзка с 

тяхно писмо от 30 май 2024 г. – писмо, което Централната 
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избирателна комисия е разгледала на свое заседание, поради което 

го докладвам за сведение.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам писмо № ЦИК-21-

182/2 от 17 юни 2024 г. с приложена заповед от 14 юни 2024 г. на 

заместник-председателя на Сметната палата за определяне на одитен 

екип в състав:          А.            М.   и            Е.            К. да извършат 

финансов одит на Годишния финансов отчет на Централната 

избирателна комисия за 2023 г.  

В писмото с посочения номер са представени искания по 

списък да бъдат предоставени документи във връзка с възложената 

одитна дейност по одита на Годишния финансов отчет, както и 

примерни въпроси за проучване при одитните задачи в 

организацията. Докладвам ви ги за сведение на този етап, а когато 

въпросникът е попълнен, ще представя за одобряване отговор, който 

да предоставим на ръководителя на одитния екип.  

С вх. № ЦИК-21-182/3 от 17 юни 2024 г. отново от 

ръководителя на одитния екип относно прилагане на принципа за 

действащо предприятие са представени въпроси за прилагането на 

този принцип. Докладвам ви го за сведение и запознаване и след 

изготвяне на отговори по въпросника ще го върна на доклад. 

Вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-1470/17.06.2024 г., от РИК – 4, Велико 

Търново, приложено ни изпращат по компетентност заявление по 

ЗДОИ, с посочен входящ номер при тях от 12 юни 2024 г., от 

Политическа Партия „Истината и само истината“ с приложено 

искане. Докладвам ви го за запознаване. 

Писмото от ГД „Национална полиция“ с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

02-1468/17.06.2024 г. е свързано с охраната на периметъра на 

сградата на Централната избирателна комисия. Централната 

избирателна комисия в петък изпрати писмо относно възможността 

за снемане на тази охрана с оглед на приключването на работата по 

приемането и обработката на данните от гласуване въз основа на 
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представените протоколи от секционните избирателни комисии и на 

районните избирателни комисии. Докладвам писмото за сведение. 

Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-10-1458 от 14 юни 2024 г. РИК – 

Пловдив, изпращат списък на секциите с вярно попълнени 

протоколи. Този списък се сверява дали е включен в списъка, който 

получихме в петък за секциите, за които днес вече ще имаме 

готовност да изпратим до общините и до районните избирателни 

комисии, във връзка с решението на Централната избирателна 

комисия за определяне на допълнителни възнаграждения. 

Докладвам за сведение писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-12-1460 

от 17 юни 2024 г. за забавяне изплащането на възнаграждението от 

страна на Столична община, Район „Слатина“. Казват, че това е 

поредният случай, в който се забавя изплащането. Същото се е 

случило и предния, и по-предния път. Забавянето е винаги повече от 

20 дни. Надявам се този път забавянето да е в рамките на 

нормалното време за обработка на всички документи и изплащане на 

възнагражденията. 

Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-19-561/6/7/8 е представено 

писмо с приложени отчети за извършена услуга от Печатницата на 

БНБ по изпълнение на Договор № 18 и Договор № 19 от 28 май 

2024 г. между Централната избирателна комисия и Печатницата на 

БНБ с предмет за изпълнение на: „Изработка и доставка на хартиени 

бюлетини, както изработка и доставка на ролки със специализирана 

хартия за машинно гласуване“. Докладвам ви го за сведение. След 

извършване на проверка на представения отчет и всички приложени 

документи, ще върна на доклад. Това е засега. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам – в папката на колегата Матева, мисля, че е от 

петък – писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1306/10.06.2024 г. Това е 

предложение от гражданин във връзка с организацията на изборния 

процес и по-конкретно необходимост от по-продължително 

обучение на членовете на секционната избирателна комисия, както и 

предложение по отношение на протоколите, които попълват 
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секционните избирателни комисии. Докладвам ви го за сведение и 

евентуално за съобразяване при подготовка на анализа от изборите. 

Добавям господин Ципов и господин Баханов в точка: 

„Доклади по административни преписки“. 

Заповядайте, господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви 

вх. № ЦИК-МИ-08-365 – постановление за отказ да се образува 

досъдебно производство. На 8 юни 2024 г. е получено в Централната 

избирателна комисия, така че 7-дневният срок не изтича днес, а е 

изтекъл в почивния ден, тоест вчера.  

Постановлението е в посока да се образува досъдебно 

производство в Районна прокуратура – Добрич. Става въпрос за едно 

лице – български гражданин, което на 29 октомври 2023 г., е 

дописано в допълнителна страница на основния избирателен списък 

в село Божан, община Тервел. Упражнил е правото си на глас в 

нарушение на Изборния кодекс, тъй като считано за регистрация по 

настоящ адрес, е посочена Република Турция, а от 2017 г. 

регистрацията му по постоянен адрес е в с. Божан, община Тервел. 

Същият е заявил, че има и българско и турско гражданство след 

сключен брак. Това е от мотивите за отказ да се образува досъдебно 

производство. Считал, че има право да гласува за общински 

съветници и кметове, въпреки че името му не фигурирало и е бил 

дописан от секционната избирателна комисия.  

Мотивите за отказа на прокуратурата в Добрич са, че 

прилагат чл. 9, ал. 2 от Наказателния кодекс за маловажност, 

малозначителност на деянието. Макар и формално да осъществява 

признаците на предвиденото в закона престъпление, поради своята 

малозначителност не е обществено опасно и неговата обществена 

опасност е явно незначителна и формално да е осъществил 

признаците на състава по чл. 168, ал. 1 от Наказателния кодекс, 

същото няма престъпен характер според прокуратурата. Това ги 

мотивира да откажат да образуват досъдебно производство и 

прекратяват преписка № 1276/2024 г. по описа на Районна 
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прокуратура – Добрич.  

Предлагам да не се обжалва с оглед на изложените мотиви от 

прокуратурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, на вх. № ЦИК-МИ-

08-368 от 10 юни 2024 г. също изтича срокът за обжалване в днешна 

дата. Отново е отказ да се образува досъдебно производство от 

Районна прокуратура – Варна. С няколко изречения мотивите: било 

образувано в сградата – предполагам че, това е здравно заведение, 

СБАЛОЗ „Д-р Марко Антонов Марков – Варна“, е образувана 

секционна избирателна комисия съгласно Методическите указания 

на Централната избирателна комисия за изборите на 29 октомври 

2023 г., за постъпилите в лечебни заведения лица, се вписват в 

избирателния списък от ръководителите им и се дописват в 

изборния ден, ако има постоянен адрес в общината и нямат настоящ 

адрес извън Република България. Едно лице –           П.         Н., е 

било допуснато да упражни избирателното си право в посочената 

образувана секционна избирателна комисия в здравното заведение, 

след като била проверена по лична карта дали отговаря на условието 

да гласува и след като е попълнила декларация, същата обаче е 

имала регистрация по настоящ адрес в САЩ от 5 август 2002 г. 

Членовете на секционната избирателна комисия са заявили, че 

стриктно са следили дали се спазват условията за всеки избирател да 

гласува. Същата има двойно гражданство – българско и 

американско, и след като персонално е заявила, че може да гласува в 

секцията, образувана в болничното заведение, е била дописана и не е 

ставало въпрос дали има настоящ адрес извън страната и съответно 

не ѝ е било разяснено, че няма право да гласува по такъв. 
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Прокуратурата счита, че не са налице основания за образуване на 

досъдебно производство. Прави се разбор на двете хипотези. Считат, 

че проверката дали гласоподавателят отговаря на изискванията да 

упражни правото си на глас за съответния вид избори, се извършва 

от секционната избирателна комисия преди лицето да упражни 

същото. 

Всяко едно дописване на името на             П.          Н. в 

списъците, е прието от съответния член на СИК, че това лице има 

право да гласува ѝ дава право да упражни това право. В този смисъл 

не би могло да се вмени във вина неизпълнението на нормите, 

респективно незнанието или неразбирането на закона от страна на 

членовете на СИК и на дееца        П.              Н. Членовете на СИК са 

виновни, че са допуснали лицето, а същото не е имало съзнание, че 

няма избирателно право в съответния вид избор, но въпреки това 

дееца иска да го упражни. Като изключва умисъл за извършването 

на престъплението, с оглед на същото отказва да образува досъдебно 

производство за престъпление от общ характер и се прекратява 

прокурорска преписка № 3933/2024 г. по описа на Районна 

прокуратура – Варна. 

Предлагам също да не се обжалва, с оглед изложените 

мотиви. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов), против – няма.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

ЦИК-МИ-08-393/13.06.2024 г. от прокуратурата на Република 

България, Районна прокуратура – Плевен. Писмото е до Централната 

избирателна комисия с копие до РИК – Плевен. В случая не трябва 

да е до РИК, а до ОИК, с оглед съдържанието на писмото, а именно: 
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изпращат ни заверен препис от НОХД № 1029/2024 г. по описа на 

Районен съд град Плевен, влязло в законна сила на 7 юни 2024 г., по 

силата на което на          М.              В.            И., с посочено ЕГН,  

живущ в село Коиловци и към 7 юни 2024 г., заемащ длъжността 

кмет на село Коиловци, област Плевен, е наложено наказание 

5 месеца лишаване от свобода, на основание чл. 66, ал. 1 от 

Наказателния кодекс, отложено с 3 годишен изпитателен срок и 

наказание 10 месеца лишаване от право да управлява моторно 

превозно средство за престъпление по чл. 343б, ал. I от 

Наказателния кодекс, за вземане на отношение по компетентност. 

Прилагат определение по НОХД № 1029/2024 година по 

описа на Районен съд град Плевен. 

Колеги, предлагам това писмо заедно с преписката да 

изпратим по компетентност на ОИК – Плевен.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Общинска 

избирателна комисия? 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Тъй като е кмет и трябва да му 

прекратят пълномощията и да правят избори според мен, тъй като е 

с влязла в сила присъда. Предлагам да има копие и до Районна 

прокуратура – Плевен, до заместник районния прокурор.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Колеги, моля отново да гласуваме това предложение, тъй 

като не успяха да гласуват всички колеги. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма.  

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Госпожо Председател, предлагам да 

изпратим и до Общински съвет – Плевен, за сведение. Четвърти кмет 

е с влязла в сила присъда. Ще го добавя, ако нямате против. 

Колеги, писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-12-89/09.06.2024 г.   
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И.              К.          ни е изпратила, че винаги има опашка от по 

10 души пред секция № 68. В 18,30 е имало около 30 човека и е 

чакала час и двадесет минути, за да приключи с гласуването. Имало 

е бременни жени, родители с по едно-две деца – поне 50 души. Пред 

тази секция постоянно е така, а пред другата никога няма чакащи. 

Моли да се вземат мерки и на следващи избори да редуцира броят в 

списъците на гласоподавателите в тази секция и да се 

преразпределят равнопоставено между няколко секции, защото така 

ги принуждават да се отказват от гласуване, защото не всеки има 

възможност да издържи на опашката между час – час и половина. 

Предлагам да изпратим писмото по компетентност на кмета 

на Район „Витоша“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕП/НС-08-1260/13.06.2024 г. – постановление от Софийска градска 

прокуратура, с което ни се изпраща постъпил в СГП протокол за 

наличие на предпоставка по чл. 269 от Изборния кодекс от 9 юни 

2024 г. на секционна избирателна комисия, под съответния номер, на 

територията на Столична община за констатирана повреда за 

специализирано устройство за машинно гласуване. Колеги, 

докладвам ви го за сведение. Ще бъде извършена проверка, разбира 

се, дали такъв протокол е пуснат в изборния ден на 9 юни 2024 г. 

Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-1-НС-9-1345 от 11 юни 

2024 г. постановление за отказ да се образува досъдебно 

производство от Районна прокуратура – Добрич. Фактическата 

обстановка е, че в секция, находяща се на територията на училище в 
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град Добрич, се е явило лице, което е заявило, че иска да упражни 

правото си на избор само за народни представители. След проверка 

СИК е установила, че няма право да гласува за Европейски 

парламент и е дала на лицето да гласува с хартиена бюлетина. 

Районната прокуратура е отказала да образува досъдебно 

производство и е прекратила преписката. 

Предлагам постановлението да не се обжалва. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕП/НС-08-1372 от 12 юни 2024 г. – отново постановление за отказ да 

се образува досъдебно производство от Районна прокуратура – 

Добрич. Накратко става дума за допускане за упражняване право на 

глас от лице, което е било дописано в допълнителния списък на 

СИК, без да има право за това. Преценката е да не се образува 

досъдебно производство. 

Предлагам ви постановлението също да не бъде обжалвано. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № ЦИК-МИ-1176/1 

от 11 юни 2024 г. ОИК – Куклен, ни е изпратила заверено копие на 

Решение № 113-МИ от 6 юни 2024 г. относно констатиране 

прекратяването пълномощията на общински съветник и обявяване 
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на следващия в листата за избран. Докладвам го за сведение. 

Колеги, последният ми доклад е вх. № ЦИК-ЕП/НС-18-1473 

от 17 юни 2024 г. за отказ да се образува досъдебно производство от 

Софийска районна прокуратура. Предлагам също да не се обжалва. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, Елка 

Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

Господин Димитров, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-ЕПНС-08-1343 

от 11 юни 2024 г. постановление за отказ да се образува досъдебно 

производство от 9 юни 2024 г. от заместник-районен прокурор на 

Районна прокуратура – Стара Загора. Отказват да образуват 

досъдебно производство и прекратяват преписката № 5535/2024 по 

описа на Районна прокуратура – Стара Загора. Материалите по 

преписката са изпратени до Централната избирателна комисия.  

Предлагам да не се обжалва и да се върне административно-

наказателната преписка, тъй като е изпратена в оригинал при нас.  

Запознайте се с постановлението.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Баханов, 

заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, моля да ги поставите 

поотделно, тъй като има: първо, да не се обжалва отказът да се 

образува досъдебно производство, с оглед мотивите, изложени в 

постановлението, и изпращането на постановлението, заедно с 

материалите от Централната избирателна комисия за преценка за 

ревизиране правомощия при Изборния кодекс. Районна прокуратура 

– Стара Загора, държи да бъде уведомена за предприетите действия 

от Централната избирателна комисия – София. Става въпрос за лице, 
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което е заснело вота си и е било установено от председателя на 

секционната избирателна комисия и още от един член на 

секционната избирателна комисия. Приложени са сведения, 

образувана е преписка, извикан е и полицая за съдействие, което 

също е нарушение от страна на секционната избирателна комисия. 

На лицето, което е заснело вота си, е бил съставен протокол по 

чл. 65 от Закона за МВР. Прокуратурата счита, че не са налице 

данни за престъпление, извършено от лицето, тъй като няма данни 

да е била ревизирано престъпление против политическите права на 

гражданина, тоест няма налице данни на същия да бъдат 

предложени или дадени указания с цел да бъде склонен да упражни 

избирателните си права в полза на определени кандидат на 

политическа партия или коалиция, както и за това той да е поискал 

или получил такава облага със същата цел. Събрани са изявления от 

лицето в тази посока и не са постъпили такива, които могат да бъдат 

квалифицирани като данни изискуеми по разпоредбата на чл. 167, 

ал. 2. 

Уважаеми колеги, ако се съгласи и колегата, ако е същият 

казус, да се изготви и изпрати отговор до РИК – Стара Загора, за 

преценка за реализиране на административно-наказателна 

отговорност на лицето, да се изпрати заедно с цялата преписка.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения по доклада на колегата Баханов?  

Първо, ще подложа на гласуване да не се обжалва 

постановлението на прокуратурата. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

Колеги, сега подлагам на гласуване предложението да се 
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изпрати преписката на РИК – Стара Загора, за преценка относно 

ангажиране на административнонаказателната отговорност на 

посоченото в преписката лице. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, да допълня и последния си 

доклад. 

Предлагам вх. № ЦИК-ЕПНС-08-1473 от 17 юни 2024 г. да 

бъде изпратен на РИК – 24, за преценка за реализиране на 

административно-наказателна отговорност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

Колеги, прекъсвам заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Десет членове сме в залата – имаме кворум. 

Има ли предложения за дневния ред? 

Господин Димитров, заповядайте. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря. Започнали са да 

пристигат и да се комплектуват исканията за изплащане по 

медийните пакети. Ще ги докладвам на порции и предлагам днес да 

започнем. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагате нова 

точка в дневния: „Медийни пакети“? Предлагам това да е точка 

шеста. 

Има ли други предложения по дневния ред? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

Колеги, продължаваме с „Доклади по административни 

преписки“. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо от 

„Информационно обслужване“ АД с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-1467 от 

17 юни 2024 г., в което се излагат някои съображения във връзка с 

работата на секционните избирателни комисии със съответните 

системи за управление на устройствата във връзка с 

видеонаблюдението и видео излъчването по време на последните 

избори. 

Предлагам това писмо и написаното в него за запознаване. 

Предлагам за сведение на вниманието на комисията 

следващото писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-471, което е от господин 

Антонов. С писмото ни информира, че е забелязал нещо за 

коригиране във файла с отворените данни от изборите на 9 юни 

2024 г. Сега вече всички данни са такива, каквито трябва да бъдат на 

това място.  

Още веднъж да благодарим на господин Антонов за 

посоченото в неговото писмо. 
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Предлагам за запознаване и ще остане за сведение писмото 

подписано в електронната поща на РИК – 19, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

17-1328/1 от 14 юни 2024 г. В това писмо от РИК ни препращат – 

написали са по компетентност – постъпили сигнали. Всъщност 

сигналите са два различни в това писмо: единият от сигналите е 

постъпил както в РИК, така и в Централната избирателна комисия и 

вече съм го докладвал на предишно заседание на ЦИК. Преписката 

беше с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-1328/11.06.2024 г., с което господин 

Георгиев с предишното писмо относително своевременно се е 

опитал да обърне внимание на РИК да се погрижи да не се загуби 

неговия глас. 

Втората част от писмото съдържа жалба от кандидат за 

народен представител, който твърди, че е забелязал четири броя 

преференции, неотчетени по подходящ начин. Подадено е на 13 юни 

2024 г. в РИК. 

Предлагам и двата сигнала – единият вече е отишъл, вторият 

също под формата на сигнал да бъде приобщен към всички такива 

сигнали от граждани и от участници в изборите във връзка с 

евентуално неотчетените преференции. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-11-405 от 17 юни 

2024 г. сме получили уведомление от ОИК – Борован, за прието 

решение № 146-МИ от 12 юни 2024 г. на ОИК – Борован, с което са 

заличени кандидатите под № 1 и под № 2 в регистрираната 

кандидатска листа на партия ВМРО „Българско национално 

движение“. С това писмо от Централната избирателна комисия се 

искат указания за последващи действия от страна на ОИК, но, тъй 

като тя е извършила всички необходими действия след заличаването 

на кандидатите, го докладвам за сведение на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Войнов, 

заповядайте. 



19 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, първо ви 

докладвам два приемо-предавателни протокола. Първият е с 

вх. № ЦИК-МИ-15-401 с него „Информационно обслужване“ АД е 

предало на Централната избирателна комисия 180 комплекта 

смарткарти във връзка с новите и частични избори на 23 юни 2024 г., 

а с втория „Информационно обслужване“ АД е предало на 

Централната избирателна комисия един брой технически носител, 

съдържащ кандидатските листи за новите и частичните избори на 

23 юни 2024 г. Този приемо-предавателен протокол е с вх. № ЦИК-

МИ-15-402/1. Докладвам ги за сведение. 

Колеги, постъпило е писмо от „Сиела Норма“ АД, с вх. 

№ ЦИК-МИ-15-354/7 от 14 юни 2024 г., с което ни изпращат списък 

на лицата, за които молят да се осигури достъп до склада във връзка 

с новите и частични избори на 23 юни 2024 г., а също така молят да 

получат смарт карти, флаш памети и кандидатски листи, както и да 

внесат плакати и листовки в склада. 

Предлагам да изпратим писмо на „Сиела Норма“ АД, с което 

да ги уведомим, че ще им предоставим смарт картите, флаш 

паметите и кандидатските листи, а също така и до утре да ни 

предоставят за одобрение електронните бюлетини за новите и 

частични избори. Проектът за писмо е в моята папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, още едно писмо от „Сиела Норма“ 

АД с вх. № ЦИК-МИ-15-354/9. Писмото е във връзка с новите и 

частични избори на 23 юни 2024 г. – изпращат ни за одобрение 

информационен плакат, листовка за членове на СИК и ръководство 
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за работа на членовете на СИК. На този етап го докладвам за 

запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕПНС-10-85/4. Това е писмо от РИК – Кърджали, с което във връзка 

с изпълнение на тяхно решение, с което е оправомощен 

председателят да състави акт за установяване на административно 

нарушение, молят да им предоставим информация относно ЕГН и 

адрес за кореспонденция с кандидат за народен представител 

Николай Денков Денков. 

Колеги, предлагам ви отговор до РИК – Кърджали, същата 

информация да бъде поискана от ГД ГРАО към МРРБ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

други предложения?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

 

Колеги, продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ.  

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, връщам на доклад 

вх. № ЦИК-ЕПНС-17-1417/1 от 13 юни 2024 г. Това е сигнал от      

М. П., припомням, който ни е препратен от РИК – 23, София, за 

разглеждане по компетентност. След разглеждане на работна група, 

предлагам с протоколно решение Централната избирателна комисия 

да вземе решение – оставя сигнала без разглеждане поради липса на 

доказателства.  
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), 

против – няма.  

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Докладвам ви вх. № ЦИК-

НС-09-270 от 17 юни 2024 г. Това е писмо, към което има приложена 

жалба от упълномощено лице – адвокат      И.         М. Тя е 

упълномощена от             А.         П., в качеството ѝ на 

представляваща партия ВЕЛИЧИЕ.  

С жалбата е оспорено наше Решение № 3482-НС от 14 юни 

2024 г. Жалбата е чрез Централната избирателна комисия до 

Върховния административен съд. Възложено е да се комплектува 

преписката. Сега ви докладвам за сведение и запознаване, а ще бъде 

изпратена след като бъде подготвена цялата преписка до Върховния 

административен съд. След като подготвя проект на писмо и тогава 

ще го предложа на гласуване. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: 

Колеги, преминаваме към точка пета: 

ИСКАНЕ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви 

вх. № ЦИК-МИ-27-50/10.06.2024 г. Това е искане от ОИК – Исперих, 

за изплащане на възнаграждение за проведено едно заседание на 

31 май 2024 г., на което са прекратени пълномощията на общински 

съветник и е обявен за избран следващият в листата на съответната 

политическа партия. Сумата е в размер на 704,90 лв.  
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Към преписката са приложени всички изискуеми документи. 

Налични са контролен лист и счетоводна справка. 

Предлагам ви да одобрим сумата за ОИК – Исперих. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви 

вх. № ЦИК-МИ-27-47/07.06.2024 г. Това е искане за изплащане на 

възнаграждения от ОИК – Дупница, за проведени две заседания на 

14 май 2024 г. и на 31 май 2024 г. във връзка с разглеждане на 

сигнали и преписки и вземане на решение за предсрочно 

прекратяване пълномощията на кмета на кметство Бистрица. 

Приложени са всички изискуеми документи, налични са контролен 

лист и счетоводна справка. Сумата е в размер на 1363,25 лв.  

Предлагам ви да одобрим сумата за изплащане за ОИК – 

Дупница. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – няма.  

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е искане за 

изплащане на възнаграждения от ОИК – Велико Търново, с 

вх. № ЦИК-МИ-27-49 от 10 юни 2024 г. за проведено дежурство на 

27 май 2024 г. от заместник-председател и секретар на комисията. 

Приложени са всички изискуеми документи, контролен лист и 
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счетоводна справка на стойност 146,30 лв. заедно с осигурителните 

вноски.  

Моля да одобрим изплащането на възнаграждението за ОИК 

– Велико Търново. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Постъпило е искане от ОИК – 

Борован, за четири дежурства през месеците януари и февруари 

2024 г. и заседания през месец март и едно през месец април 2024 г. 

След съответно разглеждане на приложените документи предлагам 

да бъдат изплатени възнаграждения за проведените заседания – 

четири от тях през месец март и едно през месец април 2024 г. на 

комисията и четирите дежурства на двама заместник-председатели 

всеки път на всяко от дежурствата, като за едното от заседанията не 

предлагам да се изплати възнаграждение поради липса на 

достатъчно данни в протокола за свързаност на заседанието със 

съответните части от Решение на Централната избирателна комисия 

с № 2902-МИ. Общата сума след изготвената справка и съответно 

контролен лист е 4 508,70 лв.  

Предлагам да се гласува изплащането на възнагражденията в 

посочения размер. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви 

постъпило искане за заплащане на възнаграждения от членовете на 

ОИК – Разлог, с вх. № ЦИК-МИ-27-46 от 7 юни 2024 г. Колегите от 

ОИК – Разлог, желаят да им заплатим участие в дежурства и 

заседания, както следва: на 7 май 2024 г. – дежурство от председател 

и заместник-председател; 8 май 2024 г. – дежурство от председател, 

заместник-председател и член; 10 май 2024 г. – дежурство от  

председател и заместник-председател; 20 май 2024 г. – дежурство от 

председател и членове; 23 май 2024 г. – проведено заседание, на 

което са присъствали: председател, трима зам-председатели, 

секретар и пет членове; 27 май 2024 г. – дежурство от председател и 

заместник-председател; 28 май 2024 г. – дежурство от председател и 

заместник-председател; 29 май 2024 г. – дежурство от председател и 

заместник-председател; 30 май 2024 г. – проведено заседание, на 

което са присъствали председател, зам.-председател, секретар и 

четири членове; 31 май 2024 г. – дадено дежурство от председател и 

заместник-председател.  

Има изготвена счетоводна справка и контролен лист за 

поемане на задължение, описали са точно в какво се изразяват 

дежурствата и какво са правили на заседанията, приложени са 

протоколи и съответно решенията, които са взети на тези две 

заседания. Общата сума е 2693,25 лв. за проведените общо десет 

мероприятия от ОИК – Разлог, в различен състав. 

Предлагам да вземем решение, с което да им изплатим 

исканите възнаграждения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 
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Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

 

Колеги, преминаваме към точка четвърта: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В СЪСТАВА 

НА ОИК. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

постъпило предложение за замяна в ОИК – Пазарджик, с 

вх. № ЦИК-МИ-09-404 от 14 юни 2024 г. Предложението е 

постъпило по електронна поща, но, тъй като ОИК е в активен 

период, предлагам да направим замяна като уведомим по телефона, 

че преписката следва да бъде попълнена и в оригинал. Ще помоля 

деловодството да се свърже. Постъпило е предложение, както казах, 

за смяна на члена на ОИК – Пазарджик, Цветелина Георгиева 

Купенова като на нейно място да бъде назначена Павлина Иванова 

Терзова-Старева. Приложени са необходимите документи за новия 

член, като е приложено и заявление от госпожа Купенова, която 

желае да бъде освободена от състава на ОИК – Пазарджик, поради 

лични причини. 

Предлагам проект на решение, с който да освободим като 

член на ОИК – Пазарджик, Цветелина Георгиева Купенова със 

съответното ЕГН и да назначим за член на ОИК – Пазарджик, област 

Пазарджик Павлина Иванова Терзова-Старева със съответното ЕГН. 

Проектен № 5156. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта за решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов), против – 

няма.  

Решението е № 3484-МИ/17.06.2024 г. 

Колеги, шеста точка от дневния ред ще остане за следващото 

заседание. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото 

заседание за утре, 18 юни 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,40 ч.) 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

Камелия Нейкова 

 

 

СЕКРЕТАР: 

Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

Катя Данчева 

 


